
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 9. maj 2022 kl. 17.00-19.30. 

Fællessalen 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Karen Ethelberg Ejerskov, René Simonsen Slabiak, Kristopher Skøtt Larsen og Tanja Grube Madsen (kom kl. 

18.15) 

 

Suppleanter:  

 

Gæst: Thomas Flindt Haarh (TF), 

 

Medarbejdere: John Francis Corrigan (JC) og Mette S. Gertz (MS) 

Skoleleder: Jennie Thomsen (JT) 

 

Elevrådsrepræsentanter:  

 

Afbud: Mustafa Diken, Heidi Buch, Jena Nielsen, Lærke Nielsine Toftgaard Pedersen og Malou-Naya Skovgaard Vinther Bækhave  

 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: 14. juni kl. 17-20.00.  



 

 

   

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces  

kl. 17.00-17.05 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og 

underskrive referatet 

fra mødet i april. 

 

Referatet fra april godkendes og underskrives 

 

 

kl. 17.05-17.20 Pkt. 2. 

Nyt fra elevrådet 

 

Orientering og 

drøftelse  

Nyt fra elevrådet 

 

Lærke og Malou-Naya har sammen med Elevforum været i 

København. JT har hørt, at det var en rigtig god dag. 

 

Lærinsmiljøvurdering 

JT og André er sammen med elevrådet i gang med at 

udarbejde en læringsmiljøvurdering. 

Ved sidste elevrådsmøde udvalgte elevrådet 6 spørgsmål for 

hhv. 0.-3. kl. og 4.-6. kl. rapporten. 

 

0.-3. kl.  

Føler du dig alene i skolen? 

Har du ondt i maven, når du er i skole? 

Er du bange for, at de andre børn griner ad dig i skolen? 

Kan du lige pauserne i skolen? 

Har du ondt i hovedet, når du er i skole? 

Er der nogle, der driller dig, så du bliver ked af det? 

 

 



4.-6. kl. 

Er du glad for din skole? 

Jeg er god til at arbejde sammen med andre. 

Er du bange for at blive til grin i skolen? 

Hvor tit kan du finde en løsning på et problem, bare du prøver 

hårdt nok? 

Hvor ofte føler du dig tryg i skolen? 

 

Af disse 2x6 spørgsmål udvalget elevrådet et spørgsmål fra 

hhv. 0.-3. kl. og 4.-6. kl., som de vil være nysgerrige på. 

 

For 0.-3. kl. blev spørgsmålet Er der nogle, der driller dig, så du 

bliver ked af det? udvalgt.  

Der blev skrevet nogle underspørgsmål, som elevrødderne skal 

drøfte med deres venskabsklasser. 

 

For 4.-6. kl. blev spørgsmålet Hvor ofte føler du dig tryg i 

skolen? udvalgt. Elevrødderne drøfter dette område i egen 

klasse.  

 

Kl. 17.20-17.30 Pkt. 3. 

Godkendelse af ny 

trafikpolitik 

 

 

Beslutning 

 

Godkendelse af Trafikpolitik på Tved Skole 

 

Trafikpolitikken blev godkendt og underskrevet.  

 

Der er ikke skolepatrulje på Tved Skole. Karen kontakter politiet 

ift. om de kan komme til møde på skolen. Den nye 

skolebestyrelse kommer til at arbejde videre med denne 

opgave. 

 



 

kl. 17.30-17.40 Pkt. 4.  

Godkendelse af nyt 

princip 

 

Beslutning Godkendelse af Princip for undervisningens organisering. 

 

Princippet blev godkendt og underskrevet. 

 

Kl. 17.40-18.05 Pkt. 5. 

Tilsyn og tilrettelse af 

princip 

Drøftelse Tilsyn og tilrettelse af af Princip for partnerskaber.  

Princip for partnerskaber på Tved Skole ændres, så det 

fremadrettet hedder Princip for den åbne skole. 

 

JT havde udarbejdet forslag til Princip for den åbne skole. 

Princippet blev drøftet, godkendt og efterfølgende 

underskrevet. 

 

 

Kl. 18.05-18.35 Pkt. 6. 

Forældrehenvendelse 

Drøftelse og 

beslutning 

Informationsark – Hvis dit barn mistrives 

Forældrehenvendelse, som handler om ønskede retningslinjer, 
når barnet kommer tilbage i skole efter skoleværing. 
JT har udarbejdet informationsark, omkring hvad forældre kan 
forvente, hvis deres barn mistrives i skolen eller har 
skoleværing. Informationsarket blev drøftet og godkendt og 
lægges på skolens hjemmeside. SB ønskede, at 
retningslinjerne også handlede om rammerne for barnets 
tilbagevenden til skolen efter skoleværing. Dette er umiddelbart 
ikke muligt, da hvert enkelt barn får lavet en individuel 
handleplan i samarbejde mellem forældre, PPR og skolen.  

 

 

Kl. 18.35-18.45 

 

Pkt. 7.  

Skolebestyrelsesvalg 

Orientering, drøftelse 

og beslutning 

Valg til SB 

Der er valg syv medlemmer og tre suppleanter til SB. 

 



 

Skolebestyrelsen næste år ser således ud: 

Karen Ethelberg Ejerskov (skolebestyrelsesmedlem) 

Heidi Buch (skolebestyrelsesmedlem) 

René Simonsen Slabiak (skolebestyrelsesmedlem) 

Kristopher Skøtt Larsen (skolebestyrelsesmedlem) 

Michael Michael Pfeiffer (skolebestyrelsesmedlem) 

Rasmus Due Foli (skolebestyrelsesmedlem) 

Marlene Aaris Møllegaard Stærke (skolebestyrelsesmedlem) 

Kenneth Per Jeanty Jensen (suppleant) 

Martin Peter Ballisager Svensmark (suppleant) 

Vinni Højgaard (suppleant) 

 

Alle skolebestyrelsesmedlemmer inviteres til Kursus for 

skolebestyrelser tirsdag d. 30. august kl. 18-21. 

 

Den nye skolebestyrelse tiltræder 1. august. Inden 

sommerferien meldes der dato ud for første 

skolebestyrelsesmøde, som afholdes i august. 

  

Kl. 18.45-19-05 Pkt. 8.  

Genbesøg af princip 

Drøftelse og 

beslutning 

Genbesøg af skolens ordensregler 

SB drøftede benyttelse af sikkerhedsudstyr på den nye 

Pumptrackbanen. Princip for ordensregler/samværsregler på 

Tved Skole blev genbesøgt og tilrettet. Fremadrettet skal der 

benyttes sikkerhedsudstyr, hvis pumptrackbanen benyttes i 

skole- og SFO-tiden. 

 



 

Løbehjul + cykel: cykelhjelm 

Rulleskøjte + skateboard: håndbeskytter, knæbeskytter, 

albuebeskytter og cykelhjelm 

 

John sørger for at få taget billede af det udstyr, som børnene 

skal benytte ved brug af løbehjul, skateboard, cykel og 

rulleskøjter, så ingen er i tvivl. 

 

En drøftelse omkring, at børnene ikke låner hinandens cykel. 

 

Kl. 19.05-19.15 Pkt. 9. 

Nyt fra personalet 

 

Orientering og 

drøftelse 

Medarbejderne giver en status på aktuelle emner. 

 

John 

Der er en del unge mennesker, som benytter Pumptrackbanen 

efter skoletid. Det giver nogle udfordringer. Både ift. hvem der 

har førsteret til banen, men også fordi de unge mennesker 

spiser chips og slik. Det er et dårligt signal at sende til SFO-

børnene. Karen tager dette med til næste møde i Tved 

Uderum. 

 

Børnekunstudstilling. Rigtig glade og stolte børn og forældre. 

Tved Skole var rigtig godt repræsenteret, hvor både John, 

Pernille og en masse forældre og børn deltog. Det var to super 

gode dage. 

 

 

 



Mette 

Vi er i fuld gang med fagfordelingen. De knuder der tidligere har 

været ift. fagfordeling, er der ikke længere. Fålærerprincippet 

giver mening og gør tingene lettere.  

 

Skolefesten gik rigtig godt. Dejligt med så stor opbakning fra 

både forældre og bedsteforældre, nuværende og tidligere 

elever.  

 

Der er kommet nye møbler med ekstra midler fra kommunen til 

indretning. Der har mellem ledelse og medarbejdere været en 

drøftelse af, om midlerne skulle deles ud på alle rum på skolen 

eller skulle investeres i et rum, hvor det gav mening at lade 

indretningen være et pilotprojekt i sig selv. Det er således blevet 

besluttet, at møblerne skal placeres i nuværende 1. årgangs 

lokaler, da der er en af de årgange, der arbejder med den NEST-

inspirerede pædagogik. Vi håber at projektets udfald skal danne 

grobund for evt. at ønske lignende møbler til andre lokaler. 

Møblerne er lige ankommet, og lærerne i fuld gang med at indrette 

klasselokalerne. SFO'en benytter ligeledes lokalerne i SFO-tiden. 

 

Kl. 19.15-19.25 Pkt. 10. 

Nyt fra ledelsen 

 

Orientering og 

drøftelse 

Ledelsen giver en status på aktuelle emner. 

 

Vi er i fuld gang med skoleårets planlægning. Det er et stort 

arbejde, men vi er nået langt.  

Thomas skal på skemalægningskursus i næste uge. Når 

skemaerne er lagt, skal de til gennemsyn ved lærerne. 

Eleverne får sendt skemaerne ud ugen inden sommerferien. 

 



 

Landstævne 2022 (L2022) 

Skolen skal bruges til overnatning. 240 personer fra DGI 

Storkøbenhavn overnatter på skolen. Kommune sørger fro 

ekstra røgalarmer i alle klasser ligesom der skal være vågen 

brandvagt på hele døgnet. Skolen har ikke noget med dette at 

gøre – DGI og Svendborg Kommune stå for planlægning af 

hele L2022 og herunder også overnatningen på de enkelte 

skoler. 

 

SFO er åben i uge 26. De børn, som kommer i SFO i uge 26, 

kommer til at have base ved 0. kl. området. 

 

kl. 19.25 - 19.30   Pkt. 11.  

Evt.    

   

   Næste SB-møde 

 

Forslag til punkter til næste SB-møde 

- Mangfoldige læringsmiljøer og børnesyn. 

- Princip for elektroniske enheder. (Drøftes når der er 

kommet ny SB) 

- PL inviteres med til mødet i juni (PL har ferie 9. maj). 

Status FSF og SFO 

- Tilbagemelding fra temamøde med medarbejderne om 
Skole uden skældud. 

 

 

 

 



Skolebestyrelsesmøder 2021-2022 

23. august kl. 17-19.30 

14. september kl. 17-19.30 

13. oktober kl. 17-19.30 

8. november kl. 17-19.30 

13. december kl. 17-20.00 

11. januar kl. 17-19.30 

8. februar kl. 17-19.30 

10. marts kl. 17-19.30 

20. april kl. 17-19.30 

9. maj kl. 17-19.30 

14. juni kl. 17-20.00 

 

 

Dialogmøde 

23. november kl. 17.30 – 19.30 på Tved Skole 

23. marts kl. 17-19 på Byhaveskolen 

8. juni kl. 17-19 på Vestermarksskolen 

 

 

Samrådsmøde med Børne- og Ungeudvalget 

23. november kl. 19.45 – 20.45. 

Afholdes på Tved Skole 


